
Iktatószám:284/11/2011. 
 
 
 
 

Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testületének 
2011. június 02. napján délután 16.00 órakor tartott 

soros, nyílt képviselı-testületi ülésének 
 
 
 

J E G Y Z İ K Ö N Y V E 
 
 
 
Határozatok: 
 
 
62/2011.(VI.02.)Öh.   Jegyzıkönyv hitelesítık személyének meghatározása 
63/2011.(VI.02.)Öh.   A képviselı-testületi ülés napirendjének elfogadása 
64/2011.(VI.02.)Öh.   A polgármesteri tájékoztató elfogadása 
65/2011.(VI.02.)Öh.   Tájékoztató a falugazdász tevékenységérıl 
66/2011.(VI.02.)Öh.   Tájékoztató a pénzbeli és természetbeni szociális ellátások  

alakulásáról 
67/2011.(VI.02.)Öh.  Tájékoztató a belvízhelyzet alakulásáról, a belvíz elleni  
    védekezésrıl és a megtett intézkedésrıl 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 2 

J E G Y Z İ K Ö N Y V 
 

Amely készült Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testületének 2011. június 
02. napján délután 16.00 órakor megtartott soros, nyílt képviselı-testületi ülésén 
 
Az ülés helye: Királyhegyes Község Önkormányzat tárgyalóterme 
 
Jelen vannak: 
 
Horváth Lajos    polgármester 
Miklós Imre     alpolgármester 
Horváth Lajosné    képviselı 
Katona István    képviselı 
 
Igazoltan távol van: 
Kurunczi Mihály   képviselı 
 
Tanácskozási joggal megjelent: 
 
Benákné Bárdi Ilona   körjegyzı 
Kádárné Kovács Edit   Iskola tagintézmény vezetı 
Stranszky Jánosné   Óvoda tagintézmény vezetı 
Balla Iván ügyvezetı igazgató TIMA  
Versegi László szakaszmérnök ATIKÖVIZIG 
Nagy Csaba     falugazdász 
 
 
Horváth Lajos polgármester: Köszöntöm a megjelent önkormányzati képviselıket és a 
napirendek elıadóit. Megállapítom, hogy a képviselı-testület határozatképes, 5 fıbıl 4 fı van 
jelen 80 %-os részvétel. A mai képviselı-testületi ülést megnyitom. Jegyzıkönyv 
hitelesítınek felkérem Miklós Imre valamint Katona István képviselıket. Van-e a hitelesítık 
személyére más javaslat? 
 
Nem hangzott el egyéb személyre javaslat. 
 
Horváth Lajos polgármester: Kérem a testület tagjait, hogy fogadják el jegyzıkönyv 
hitelesítınek Miklós Imre és Katona István települési képviselıket. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselı-testület egyhangú (4 igen ) 

szavazattal döntött a jegyzıkönyv hitelesítık személyének meghatározásáról. 

 
62/2011.(VI.02.)Öh. 
Tárgy: Jegyzıkönyv hitelesítık személyének meghatározása 
 

H A T Á R O Z A T 
 
Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testülete az 5/2007.(IV.26.)ÖR. számú 
rendelet 20.§ (12) bekezdésében foglaltak alapján a 2011. június 2. napján tartandó képviselı-
testületi ülés jegyzıkönyv hitesítıit Miklós Imre és Katona István települési képviselık 
személyében határozza meg. 
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A határozatról értesítést kapnak: 

 

1./ Királyhegyes Község Polgármestere    Helyben 
2./ Királyhegyes-Kövegy Községek Körjegyzıje  Helyben 
3./ Jegyzıkönyv hitelesítık      Helyben 
4./ Irattár 
 
Horváth Lajos polgármester: Javaslatot teszek a meghívóban szereplı napirendi pontokra. 
Van-e más javaslat a testület részérıl? 
 
A napirendhez kapcsolódóan más javaslat nem hangzott el.  
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselı-testület egyhangú (4 igen ) 

szavazattal elfogadta a napirendi pontok megtárgyalására tett javaslatot. 

 
63/2011.(VI.02.)Öh. 
Tárgy: A képviselı-testület napirendjének elfogadása 
 

H A T Á R O Z A T 
 
Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testülete a 2011. június 02. napján tartott 
testületi ülés napirendjét az alábbiak szerint határozta meg: 
 
Napirend: 
 
1./ Polgármesteri tájékoztató 
     Elıadó: Horváth Lajos polgármester 
 
2./ Tájékoztató a falugazdász tevékenységérıl 
     Elıadó: Falugazdász 
 
3./ Tájékoztató a pénzbeli és természetbeni szociális ellátások alakulásáról 
     Elıadó: Körjegyzı 
 
4./ Tájékoztató a belvízhelyzet alakulásáról, a belvíz elleni védekezésrıl és a megtett 
intézkedésrıl 
     Elıadó: polgármester 
                  TIMA 
                  ATIKÖVIZIG 
  
5./ Elıterjesztések 
 
6./ Kérdések, Interpelláció 
 
7./ Egyebek 
 
I. napirendi pont 
Polgármesteri tájékoztató 
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Horváth Lajos polgármester: A Tisza Volán felmérést végzett arra vonatkozóan, hogy 
mennyire elégedettek a szolgáltatással az igénybevevık. A kapott tájékoztatás szerint 
változtatást nem terveznek Királyhegyes vonatkozásában. Május 8-án lezajlott a Búcsú a 
faluban, rendben elmúlt a hétvége a rossz idı ellenére. Május 25-én a Kegyeleti Kft-nél 
voltam közgyőlésen, ahol megtárgyaltuk a Kft. éves beszámolóját. Elhangzott, hogy csökken 
a Kft. bevétele, mert csökkennek a koporsós temetések, elıtérbe kerültek a hamvasztásos 
temetések. Megállapítottuk az igazgató prémiumát, és elfogadtuk a mérleget. Május 26-án 
Víziközmő Kft. közgyőlése volt, és ugyan ezen a napon tartotta a TIMA is a közgyőlését. A 
Víziközmő Kft-nél a kft. üzletpolitikája volt a fı napirend. Indul a szennyvíz program és 
kértük, hogy lépjen be a kft. a kivitelezıi körbe. Megbeszéltük, hogy a kft. önállóan 
gazdálkodik, az Ipari parkban önálló víziközmővet létesít, és a kft. végzi ezt a munkát, ami 
most egy nagy feladat. Megállapodtunk abban, hogy belép a Víziközmő Kft. a 
csatornaprojektbe. Jelenleg a legfıbb kérdés a Kft. léte, vagy nem léte, mert törvény készül az 
állami tulajdonba vételrıl. A terv szerint megyénként két Víziközmő fog szolgáltatni – 
jelenleg - Szegedet kivéve 9 víziközmő van. A Víziközmő vagyonát állítólag vissza fogják 
adni az önkormányzatoknak, és utána nemzeti vagyonként bekerül egy megyei vállaltba. 
Makóhoz 50 ezer ember tartozik, 17 településsel. Elképzelhetı, hogy beolvad egy másik 
üzemeltetıbe. Makó város 67 %-os tulajdonnal bír a kft-ben, a többi a községek között oszlik 
meg. A kt. egy jól mőködı, nyereséges cég. A TIMA küldöttgyőlésen beszéltünk a tavaly 
nyári és téli idıszak nehéz küzdelmeirıl, amikor a TIMA volt az egyetlen, aki azonnal és 
érdemben segített. Ez alkalommal meg is köszöntem a hozzáállásukat, a bajban nyújtott 
segítségünket. Megtárgyaltuk a közgyőlésen a társulat beszámolóját és a következı évi 
gazdasági terveit. Május 21-én Csikóspusztán nóta esetet szerveztünk, ahova a helyi lakosok 
voltak meghívva. Jól sikerült a rendezvény, szinte mindenki elfogadta a meghívást. Május 28-
án gyereknapot tartottunk az Óvodánál, ahol egyidejőleg átadtuk a most már teljesen felújított 
épületet. 7,2 millió forint volt a mostani felújítás. A rendezvényhez valókat szponzorok és a 
szülık adták össze. Május 31-én Csanádpalotán rendkívüli testületi ülés volt, ahol együtt 
üléseztünk a mikro térség testületeivel. Az ok, Ambrózfalva belépése volt az óvoda 
társulásba. Június 2-án Tállai András államtitkár járt Makón, ahol az interneten megjelent 44 
oldalas anyag volt a fı téma, amely az önkormányzati rendszer átalakításáról szól. Elmondtuk 
neki az önkormányzatok valós mőködését, a gondokat, és az államtitkár láthatóan ezeket 
ıszintén fogadta. Elhangzott, hogy most folyik az önhikis kérelmek bírálása, úgy tőnt, hogy 
az államtitkár lojális az önkormányzatok felé. Változás lesz az oktatásban, az 
egészségügyben, a területfejlesztésben, az államigazgatás rendszerében. Az oktatásnál járási 
kormányhivatalok fogják majd irányítani az iskolákat, a pedagógusok átkerülnek az állam 
alkalmazásába, és az önkormányzatok csak az üzemeltetésért felelnek. Jelenleg 
tagintézményként mőködik az iskolánk, nem vagyunk tájékoztatva az ott zajló folyamatokról, 
nincs kapcsolatunk az intézmény vezetésével. Az egészségügyben marad az 
önkormányzatoknál az alapellátás, és a fekvı beteg ellátás az államhoz kerül. Az állami 
igazgatásban járási hivatalok alakulnak, amelyek a megyei hivatalnak alárendelve fognak 
mőködni. Itt fogják ellátni a hatósági feladatokat. Elhangzott, hogy a mostani körjegyzıség 
sok, itt a térségünkben kb. 4 egyesített önkormányzati hivatal lesz. Ezek látják el az 
önkormányzat mőködéséhez tartozó feladatokat, illetve a képviselı-testület hatósági 
feladatait. Az önkormányzatoknál megmaradnak a testületek és a polgármesterek, de a 
feladatokat átcsoportosítják. A szolgáltatásokkal nem foglalkozik a törvény, valószínőleg nem 
is maradnak önkormányzati feladatnak. Az intézmények fenntartása helyben marad, amely 
intézmények most nálunk jelenleg rendben vannak. 1000 fı lakos alatt nem lehet majd fı 
állású polgármester, de a majd maradó feladatok nem is indokolják ezt a jövıben. Kérem a 
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képviselı-testületet, hogy az elhangzottakkal kapcsolatosan mondják el kérdéseiket, 
véleményüket. 
 
A napirendhez kapcsolódóan hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselı-testület egyhangú (4 igen ) 

szavazattal elfogadta a polgármesteri tájékoztatót. 
 
64/2011.(VI.02.)Öh. 
Tárgy: A polgármesteri tájékoztató elfogadása 
 

H A T Á R O Z A T 
 
Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta Horváth Lajos 
polgármester tájékoztatóját, és döntött annak elfogadásáról. 
 
A határozatról értesítést kap: 

 
1./ Horváth Lajos polgármester   helyben 
2./ Irattár 
 
 
II. napirendi pont 
Tájékoztató a falugazdász tevékenységérıl 
 
Horváth Lajos polgármester: Megkérdezem az elıterjesztıt, hogy van-e szóbeli kiegészítése? 
 
Nagy Csaba falugazdász: Tájékoztatom a képviselı-testületet, hogy július 1- augusztus 31-ig 
nem tudok kijönni ügyfélfogadást tartani a szabadságolások és egyéb takarékossági 
intézkedések miatt. Ha valaki bármit el akar intézni, azt Makón tudja az irodán elintézni.  
 
Horváth Lajos polgármester: Van-e kérdés, vélemény a kiadott anyaghoz? 
 
Horváth Lajosné képviselı: Ez nagyon fontos terület Királyhegyesen, mert sokan élnek a 
földbıl. Ezért a lakosság nevében szeretném megköszönni a falugazdász munkáját, a 
helyieknek nyújtott segítséget.  
 
Horváth Lajos polgármester: Csatlakozom a hozzászóláshoz, és javaslom, hogy határozatban 
fejezzük ki köszönetünket.  
 
A napirendhez kapcsolódóan egyéb hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította a képviselı-testület egyhangú (4 igen ) 

szavazattal elfogadta a falugazdász tevékenységérıl szóló tájékoztatót. 

 
65/2011.(VI.02.)Öh. 
Tárgy: Tájékoztató a falugazdász tevékenységérıl 
 

H A T Á R O Z A T 
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1. Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta a falugazdász 
tevékenységérıl szóló tájékoztatót és azt tudomásul vette. 
 
2. Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testülete megköszöni Nagy Csaba 
falugazdásznak a településen végzett színvonalas, lelkiismeretes munkáját. 
 
A határozatról értesítést kap: 

 
1./ Horváth Lajos polgármester   helyben 
2./ Nagy Csaba falugazdász    Makó 
3./ Irattár 
 
III. napirendi pont 
Tájékoztató a pénzbeli és természetbeni szociális ellátások alakulásáról 
 
 
Horváth Lajos polgármester: Írásban megkaptuk a részletes tájékoztatást, amelybıl látszik, 
hogy nıtt a szociális ellátások iránti igény. Megkérdezem az elıterjesztıt, hogy van-e szóbeli 
kiegészítése? 
 
Benákné Bárdi Ilona körjegyzı: Nincs szóbeli kiegészítésem, a feltett kérdésekre fogok majd 
válaszolni. 
 
Horváth Lajosné képviselı: Nagyon hasznos ez a tájékoztató, mert tudunk belıle segíteni 
másoknak is, ha kérdeznek ilyen ellátásokról. 
 
Horváth Lajos polgármester: Lesz változás ezen a területen, már az idén, mert szeptembertıl 
bejön a gázártámogatás. Késıbb pedig majd átalakul ez a rendszer, ha jön a járási hivatali 
rendszer.  
 
A napirendhez kapcsolódóan egyéb hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselı-testület egyhangú (4 igen ) 

szavazattal elfogadta a pénzbeli és természetbeni szociális ellátások alakulásáról szóló 

tájékoztatót. 

 
66/2011.(VI.02.)Öh. 
Tárgy: Tájékoztató a pénzbeli és természetbeni szociális ellátások alakulásáról 
 

H A T Á R O Z A T 
 
Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta és elfogadta a 
pénzbeli és természetbeni szociális ellátások alakulásáról szóló tájékoztatatót. 
 
A határozatról értesítést kap: 
 
1./ Horváth Lajos polgármester    helyben 
2./ Benákné Bárdi Ilona körjegyzı   helyen 
3./ Irattár 
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IV. napirendi pont 
Tájékoztató a belvízhelyzet alakulásáról, a belvíz elleni védekezésrıl és a megtett 
intézkedésrıl 
 
Horváth Lajos polgármester: Köszöntöm meghívott vendégeinket. A tavalyi év és az idei év 
eleje adta ennek a napirendnek az aktualitását. Amikor megszőnt a védekezés, utána tárgyalta 
a testület az összefoglaló jelentést, ekkor döntöttünk úgy, hogy ezt a kérdést napirendre 
vesszük. A vis maior támogatásra beadtuk a kérelmünket, teljesítettük a hiánypótlást és most 
várjuk a döntést. A helyre állítást részben elvégeztük a búcsú miatt, de ezt pontosan be kell 
majd fejezni. Egyidejőleg kérem, hogy a külterületi helyreállítás is történjen meg a száraz 
éren, és a folyóéri csatornán, mert ezek okozhatnak itt nekünk gondot.  
 
Versegi László ATIKÖVIZIG szakaszmérnök: bemutatom azokat a diagramokat, amelyek a 
hidrológiai adatokat tartalmazzák 2009 augusztustól napjainkig a sámsoni vízrendszerre. A 
sötét oszlop a tény adat, és jelzi, hogy az átlagosnál jóval csapadékosabb volt a május, a 
júniusi hónap, valamint az ıszi hónapok. Ez volt a belvíz fı okozója. Megemelkedtek a 
talajvizek, és nem tudta a talaj befogadni a nagy mennyiségő csapadékot. Az állami fımővek 
a hódmezıvásárhelyi szakaszmérnökséghez tartoznak. 4 alkalommal rendeltünk el 
belvízvédelmi fokozatot. Két csatorna, a száraz ér és a sámsoni vett részt ennek a környéknek 
a belvízelvezetésében. A sámsoni rendszer nagyon nagy terület, békés megyei és csongrád 
megyei terület is van benne. Az elsı fokozat 2010. januárjában volt, amikor gépekkel 
tisztítottuk a torkolatokat. Folyamatos karbantartásra nincs pénzünk, csak káresemény esetén 
kapunk pénzt a beavatkozásra. Ebbe csak a belterület védelmébe avatkozhatunk be. Második 
alkalommal februárban rendeltünk el fokozatot, amikor a hó olvadása miatt lett magas a 
belvíz. A sámsoni csatornán és a szárazéren, Királyhegyesnél történt beavatkozás, nyiladék 
vágás történt a kapacitás növelése érdekében. Májusban három ciklon söpört végig a térségen, 
ami 10 évente fordul elı. Júniusban 40-50 milliméter esı és jég, majd újabb 60 milliméter esı 
zúdult erre a területre. A harmadik védekezés ekkor került elrendelésre, és kotrógépekkel 2,5 
km szakasz került kitisztításra a szárazéren. A sámsoni csatornán a bajai vízügyi igazgatóság 
gépei dolgoztak három hétig, teljes tisztítás történt. Csapadékos ısz következett tavaly, 
decemberben negyedik alkalommal történ fokozat elrendelés. Ekkor volt a legmagasabb 
mértékő elöntés, és harmad fokú készültség volt érvényben. Sor került a szárazér további 
kotrására. A rákosi úti hídhoz szivattyút telepítettünk az út védelme érdekében. Az 
igazgatóság és a társulat egy minisztérium irányítása alá került. A tavalyi költségeket két hete 
kaptuk meg. A rendelkezésre álló költségvetésünk 46 %-át zárolták. Ebbıl adódóan tervszerő 
védekezést nem tudunk megvalósítani. Szakmai szempontból az igazgatóság nagyon 
fontosnak tartja a belvízvédekezést.  
 
Balla Iván TIMA ügyvezetı igazgató: Nagyon fontos ebben az együttmőködésben a helyi 
kommunikáció megléte. Az elmúlt évben nagyon nehéz pillanatokat éltünk át az itt lakókkal 
együtt, és elmondhatom, hogy példa értékő összefogás volt. Valóban érdemes utólag 
megbeszélni, hogy mi történt, és mit kell tenni a megelızés érdekében. 2005 tanulsága alapján 
a szárazéri szakaszoló mőtárgy beépítése történt meg. A probléma bekövetkeztével helyi 
megoldások kellettek, hogy a Királyhegyesre zúduló vizet kívül lehessen tartani a településen. 
A nemzeti parkból akadálytalanul jött a víz, és ezt tervszerő beavatkozással lehet 
megakadályozni a jövıben. A jövınk nem ismert, változik a jogszabály és a finanszírozásunk. 
A társulás a hozzájárulásokból és a saját erejébıl, saját eszközeivel tudott segíteni. Az 
irányítás egy minisztérium alá került, amitıl azt várjuk, hogy javul a helyzetünk. A 
közmunkaprogramra néhány nap alatt készült a pályázatunk, és ígéretet kaptunk arra is, hogy 
a 10 % önerıt megkapjuk. A munka elindult, egyenlıre a belterületek rendbetételén 
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dolgoznak, de most már külterületre visszük a dolgozókat, és ısszel ismét a belterületre 
koncentrálunk. Elmondhatjuk, hogy most már vízhiány van a területen, ezért is szükség lenne 
a vízgazdálkodásra, és a vízgazdálkodás feltételeinek megteremtésére.  
 
Horváth Lajos polgármester: Hatékony segítséget kaptunk a nehéz idıszakban mindkét 
szervezettıl. A királyhegyesi gazdálkodókban is volt szándék a cselekvésre, csatorna 
mélyítés, tisztítás történt a szervezésükben. Januárban példátlan összefogás volt, nagy 
segítséget jelentett, hogy vis maiorból rendbe tennék a csatornákat, a felújítást be tudnánk 
fejezni, és egy nyúlgátat építünk a lakóházak védelmére.  
 
Miklós Imre alpolgármester: Elsısorban a megelızı munkálatokról szerettem volna hallani, 
de el is hangzott, hogy nincs erre pénz. Megköszönöm a társulatoknak a segítségüket, azonnal 
közbeavatkoztak és segítettek nekünk.  
 
Horváth Lajosné képviselı: Szeretném megkérdezni, hogy az eddig elvégzett munkálatok 
eredményeként védettebb lett a falu? 
 
Balla Iván TIMA ügyvezetı igazgató: A szivattyú telep telepítése jelentıs intézkedés. Ami a 
legfontosabb, hogy a tapasztalatot sikerült megszereznünk, tudjuk hogyan és hol kell 
beavatkozni ahhoz, hogy sikeresen védjük a falut. Ezeket a védekezéshez szükséges mőveket 
pályázatokból lehetne megvalósítani.  
 
Horváth Lajos polgármester: A tapasztalatok alapján most már tudjuk, hogy amikor 
bekövetkezik a csapadékosabb idıjárás, a pusztán hol vannak a stratégiai helyek és tudjuk, 
hogy hogyan kell beavatkozni. Van elképzelés a szakma részérıl a puszta vízrendezésére. A 
tulajdonviszonyok rendezetlenek, építési beruházásokat kellene megvalósítani, de ilyen 
körülmények között nem lehet. Tudjuk azt is, hogy sajnos akkor van pénz az állam részérıl 
amikor baj van. Szükség lenne jogszabályi változtatásokra, a belvízjárta területek kivonására, 
víztározók építésére, stb. Az országgyőlési képviselı asszony ígérete egy 10 milliárdos 
belvízrendezés megvalósítása. Az elıadóink részérıl nagyon jó tájékoztatást kaptunk, amit ez 
úton megköszönök. Saját lehetıségeinkkel élni fogunk, hogy a terveket megvalósítsuk. 
Köszönöm az eddigi együttmőködését mindkét társulatnak, és tevékenységükhöz további sok 
sikert kívánok. Megkérdezem a testület tagjait, hogy van-e még bárkinek kérdése, véleménye? 
 
A napirendhez kapcsolódóan egyéb hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította a képviselı-testület egyhangú (4 igen ) 

szavazattal elfogadta a belvízhelyzet alakulásáról, a belvíz elleni védekezésrıl és a megtett 

intézkedésrıl szóló tájékoztatót. 

 
67/2011.(VI.02.)Öh. 
Tárgy: Tájékoztató a belvízhelyzet alakulásáról, a belvíz elleni védekezésrıl és a megtett 
intézkedésrıl 
 

H A T Á R O Z A T 
 
1. Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta és elfogadta a 
belvízhelyzet alakulásáról, a belvíz elleni védekezésrıl és a megtett intézkedésrıl szóló 
tájékoztatót. 
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2. Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testülete köszönetét fejezi ki az Alsó-Tisza 
Vidéki Környezetvédelmi és Vízügyi Igazgatóságának és a Tisza-Marosszögi 
Vízgazdálkodási Társulatnak a belvízvédekezés során Királyhegyes település lakosságának 
nyújtott gyors, szakszerő segítségét, valamint a belvíz elleni védekezés során mutatott 
példaértékő együttmőködését. 
 
A határozatról értesítést kap: 
 
1./ Horváth Lajos polgármester    helyben 
2./ Benákné Bárdi Ilona körjegyzı   helyen 
3./ Balla Iván ügyvezetı igazgató   TIMA 
4./ Versegi László szakaszmérnök   ATIKÖVIZIG 
5./ Irattár 
 
 
V. napirendi pont 
Elıterjesztések 
 
A napirend keretében elıterjesztés nem volt. 
 
VI. napirendi pont 
Kérdések, Interpellációk 
 
Horváth Lajos polgármester: Kérdezem, hogy kérdés, interpelláció van-e a képviselı-testület 
részérıl? 
 
Horváth Lajosné képviselı: Szeretném megkérdezni, hogy tud-e az önkormányzat arról a 
cégrıl aki szénmonoxid érzékelı berendezések ügyében járja a falut. 
 
Benákné Bárdi Ilona körjegyzı: A cég képviselıje bejelentkezett, iratait és a cég 
dokumentációit bemutatta, és igazolást adtam részére arról, hogy tudunk az itteni 
ténykedésérıl. Az önkormányzatnak nincs köze egyébként ehhez a tevékenységhez, mindenki 
maga dönti el, hogy szereltet-e ilyen érzékelı készüléket a maga lakásába. 
 
Miklós Imre alpolgármester: Szeretném megkérdezni, hogy kik költöztek be, és mennyit 
fizetnek az orvosi szolgálati lakás használatáért? 
 
Horváth Lajos polgármester: Engem kerestek meg az autópálya építésén dolgozó egyik cég 
részérıl. Tárgyaltam velük és megállapodtunk, hogy a régészeknél dolgozó munkagép 
kezelık kerestek szállást itt, és megállapodásunk szerint május 31. napjával bérleti szerzıdést 
kötöttünk. A bérleti díj 120 ezer forint/hónap. Ezen kívül fizetik az aktuális rezsiköltséget is. 
Megállapodtunk 100 ezer forint kaució fizetésében is. Vettünk néhány használt heverıt, egy 
új mosogatót, és beköttettük a Digit. Ebben az évben biztosan itt lesznek, de lehet, hogy jövı 
júniusig maradnak.  
 
A napirend keretében egyéb kérdés, interpelláció nem hangzott el. 
 
VII. napirendi pont 
Egyebek 
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A napirend keretében egyéb kérdés, interpelláció nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester: Megállapítom, hogy a képviselı-testület a mai napirendeket 
megtárgyalta. A képviselı-testület nyílt ülését bezárom. 
 
 

k.m.f. 
 
 

Horváth Lajos        Benákné Bárdi Ilona 
polgármester         körjegyzı 
 
 
 
Miklós Imre        Katona István 
alpolgármester       képviselı 
jkv. hitelesítı        jkv. hitelesítı 
 
 


